
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес SKLARNY MORAVIA, a.s. 
Úsobrno c.p. 79 
679 39 Usobrno

Телефон 00420 516 427 711

Факс 00420 516 427 700

Интернет www.sklomoravia.cz

 

Работники 150

Товарооборот 8 Mio Euro

Сертификаты ISO 9001:2000

Год основания 1827

Экспортный Уровень 65 %

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Pavel Barton 

Economic deputy 
Phone: 00420 516 427 709 
Fax: 00420 516 477 737 

Contact 2. Мистер Petr Binko 
Manager director 
Phone: 00420 516 427701 

Contact 3. Миссис Martin Továrek 
Sales (English) 
Phone: +420 516 427704 

Contact 4. Миссис Zuzana Štrynclová 
sales department 
Phone: +420 516 427702 
Fax: +420 516 427700 
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Contact 5. Миссис Petra Učňová 
Manager glass product 
Phone: +420 516 427723 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We produce: 

liqueur and spirit bottles
wine bottles
bottles and jars for food and cosmetic products
laboratory glass (reagent bottles, powder bottles, dropping bottles, burette bottles)

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Joint-stock company Glassworks Moravia, residing in Úsobrno is a traditional manufacturer and dealer of packing glass.

The products are made in extraflint, transparent, brown and black glass color, with capacity ranging from 50 ml to 2 000 ml, with maximum width       
160 mm and maximum height of 340 mm.

The core of our philosophy is customer-oriented service, stressing the fulfillment of customer's wishes and requirements in the first place. We
specialize in producing bottles and jars that are shaped originally according to customer's requirements. We produce these in series from 10 000
pieces.

Company Profile of SKLARNY MORAVIA, a.s.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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